
Załącznik 
do protokołu nr V z sesji Rady Gminy

z dnia  11 marca 2015 roku
 

SPRAWOZDANIE 
Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA GMINY NA SESJĘ RADY GMINY

za okres od   28 stycznia 2015 r. do 10 marca 2015 roku
BUDOWNICTWO

1. Gmina  wyłoniła  wykonawcę  zadania  polegającego  na  dostawie  i  montażu  25  lamp
solarnych  na  Osiedlu  Północ  w  Dębnicy  Kaszubskiej,  Wartość  umowy  254 999,07  zł.
Termin  wykonania  12  marzec  2015  r.  Projekt  współfinansowany  ze  środków  Unii
Europejskiej  w  ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów Wiejskich  na  lata  2007  –  2013,
Program LEADER Działanie Odnowa i rozwój wsi

2. Gmina otrzyma dofinansowanie do projektu polegającego na opracowaniu kompleksowej
dokumentacji technicznej na zadanie dotyczące termomodernizacji obiektów użyteczność
publicznej:

- Budynek Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej (Gimnazjum) wraz z halą widowiskowo -
sportową przy ul. Jana Sobieskiego 3 w Dębnicy Kaszubskiej, 

-  Budynek Oddziału Przedszkolnego w Borzęcinie przy Szkole Podstawowej im. Adama
Mickiewicza w Gogolewie,

- Budynek Oddziału Przedszkolnego w Budowie przy Szkole Podstawowej im. Leśników
Polskich w Motarzynie,.

Projekt  realizowany  jest  w  partnerstwie  z  innymi  samorządami.  Wartość  części
przypadającej na Gminę Dębnica Kaszubska 100 000 zł. Wysokość dofinansowania 75 000
zł.

3. 20 lutego 2015 r. Gmina ogłosiła przetarg nieograniczony na budowę zespołu boisk wraz 
z odwodnieniem boiska do gry w piłkę nożną w miejscowości Niepoględzie. Otwarcie ofert
odbędzie  11  marca  2015  r.  Projekt  współfinansowany  ze  środków  Unii  Europejskiej  
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, działanie Odnowa 
i rozwój wsi. 

4. 25 lutego 2015 r. Gmina podpisała umowę na opracowanie i wydanie książki o charakterze
albumowym  prezentującej  obszar,  ludzi  i  ich  losy,  dzieje  i  wydarzenia  Gminy Dębnica
Kaszubska – monografia Gminy Dębnica Kaszubska. Umowa została podpasana z Agencją
Reklamowo – Wydawniczą LenART Małgorzata Lenart, Głobino 62, 76-200 Słupsk. Termin
wykonania  - 29.05.2015 r. wartość umowy - 88 020,00 zł brutto. Projekt współfinansowany
przez  Unię  Europejską  z  Europejskiego  Funduszu  Rybackiego  w  ramach  programu
Operacyjnego  „Zrównoważony  rozwój  sektora  rybołówstwa  i  nadbrzeżnych  obszarów
rybackich 2007-2013”

GOSPODARKA GRUNTAMI I OCHRONA ŚRODOWISKA

1.  Po  uzgodnieniu  środowiskowych  uwarunkowań  z  Regionalnym  Dyrektorem  Ochrony

Środowiska  w  Gdańsku  i  Pomorskim  Państwowym  Wojewódzkim  Inspektorem  Sanitarnym  

w Gdańsku, w dniu 10.02.2015 r. wydałam decyzje o środowiskowych uwarunkowaniach realizacji

przedsięwzięcia  pn.: „Farma wiatrowa Dobieszewo z przyłączem kablowym SN i abonencką

stacją elektroenergetyczną 110 kV w sąsiedztwie GPZ Dębnica Kaszubska .” 

2. W dniu 25.02.2015 r. wpłynęło odwołanie od decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla

przedsięwzięcia pn.:  „Farma wiatrowa Dobieszewo z przyłączem kablowym SN i abonencką

stacją elektroenergetyczną 110 kV w sąsiedztwie GPZ Dębnica Kaszubska”,  które w dniu



03.03.2015 r. przekazałam do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Słupsku.

3. W dniu 23.02.2015 r wystąpiłam do Wójta Gminy Kołczygłowy z wnioskiem o zajęcie stanowiska

i wyrażenie opinii uzgadniającej w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach

dla  przedsięwzięcia  pn.:  „Przebudowa  jednotorowej  linii  energetycznej  110  kV  w  relacji  GPZ

Gałęźnia Mała – GPZ Dębnica Kaszubska”,   planowanej do realizacji  na terenie dwóch Gmin:

Dębnica Kaszubska i Kołczygłowy.

Postanowieniem z dnia 04.03.2015 r.  Wójt  Gminy Kołczygłowy uzgodnił  warunki  realizacji  ww.

przedsięwzięcia.

4. W dniu 27.02.2015 r. w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska wraz z przewodniczącym Rady

Gminy Dębnica Kaszubska Panem Piotrem Paczesnym odbyłam spotkanie z przedstawicielem

fermy  trzody  chlewnej  w  Skarszewie  Górnym,  właścicielami  pobliskich  gruntów  rolnych

prowadzących  zabiegi  nawożenia  naturalnego  w  formie  płynnej,  przedstawicielem  Delegatury

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Słupsku w celu wypracowania działań minimalizujących

fetoru podczas prowadzonych zabiegów nawożenia, jako nieodłącznego elementu prowadzonej

działalności rolniczej.

5.  Na  wniosek  Nadleśniczego  Nadleśnictwa  Leśny  Dwór  wszczęłam  4  postępowania  

o wydanie środowiskowych uwarunkowań i wystąpiłam w dniu 05.03.2015 r. o wydanie opinii do

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Gdańsku i Państwowego Powiatowego Inspektora

Sanitarnego w Słupsku w sprawie potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko

dla przedsięwzięć pn.:

- Budowa drogi leśnej nr 31 P na odcinku ok. 2200 m na terenie leśnictwa Gałeźnia,

- Budowa drogi leśnej nr 22 P na odcinku ok. 2240 m na terenie leśnictwa Skarszów,

-  Budowa  drogi  leśnej  nr  24  P  na  odcinku  ok.  2120  m  na  terenie  leśnictwa  Niemczewo,

- Budowa drogi leśnej nr 28 P na odcinku ok. 3550 m na terenie leśnictwa Skarszów Kaszubska.

6.  W  dniu  10.03.2015  r.  wpłynęło  wezwanie  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska  

w  Gdańsku  w  sprawie  uzupełnienia  raportu  oceny  oddziaływania  na  środowisko  dla

przedsięwzięcia pn.: „ Budowa i eksploatacja 1 elektrowni wiatrowej Kotowo 1 w gminie Dębnica

Kaszubska”. W dniu dzisiejszym wezwałam inwestora do uzupełnienia stosownej treści raportu  

w terminie do dnia 7.04.2015 r. Obecnie postępowanie w przedmiotowej sprawie jest na etapie

posiadania  przez  organ opinii  Państwowego Powiatowego Inspektora  Sanitarnego w Słupsku  

z dnia 27.10.2015 r. pozytywnie opiniującej ww. przedsięwzięcie i określającej warunki jej realizacji

i trwających uzgodnień z Regionalnym  Dyrektorem Ochrony Środowiska w Gdańsku.

INNE

1.  W okresie międzysesyjnym wydałam 18 zarządzeń – tytuły zarządzeń stanowią załącznik do
sprawozdania.
2.  Odbywają  się  zebrania  wiejskie  połączone  z  wyborem  sołtysów  i  rad  sołeckich.  Do  dnia
dzisiejszego odbyło się 14 zebrań. Zebrania odbyły się w sołectwach: Dobieszewo, Gogolewko,
Gogolewo,  Grabin,  Kotowo,  Budowo,  Łabiszewo,  Mielno,  Motarzyno,  Podwilczyn,  Starnice  –
Troszki, Skarszów Górny, Skarszów Dolny, Gałęzów. Nowych sołtysów wybrano w następujących



sołectwach: w Skarszewie Górnym sołtysem została pani Ewelina Gosz, w Łabiszewie p. Wioleta
Mieczkowska, w Grabinie p. Bożena Pawlak, w Kotowie p. Dariusz Jarzębiński,  w Starnicach  
p. Marcin Botwinionek, w Gałęzowie p. Teresa Stachowiak .
3. 5 lutego 2015 r. odbyło się spotkanie ze sportowcami.
4.  06  lutego  2015  r.  w  Gdańsku  spotkałam  się  z  Naczelnikiem  Departamentu   Środowiska  
i Rolnictwa.  
5. Podpisałam umowę z Powiatowym Urzędem Pracy w Słupsku na organizację prac społecznie –
użytecznych. W ramach tej formy zatrudnienia zatrudniono 10 osób na 2 godziny dziennie. ( prace
porządkowe, opieka nad dowozem dzieci do szkół, opieka nad starszymi osobami)
6.  6  marca  2015  r.  spotkałam  się  z  przedsiębiorcami  gminy  Dębnica  Kaszubska  w  sprawie
powołania Gminnej Rady Biznesu.
7.  Z  okazji  102 urodzin  naszego  mieszkańca  p.  Stefana  Machlańskiego  złożyłam mu wizytę  
z życzeniami.
8. Spotkałam się z panią Katarzyną Chlebny dyrektorem SPV w Dębnicy Kaszubskiej w sprawie
omówienia modernizacji pod oczyszczalni ścieków i dalszej współpracy.
9. 22 lutego uczestniczyłam w Powiatowym Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich.
10.  4  marca  spotkałam  się  w  Gimnazjum  z  nauczycielami  w-  f  w  sprawie  rozwoju  sportu  
w szkołach.
11. 5 marca  spotkałam się z panem Tomaszem Turek pełnomocnikiem spółki INLETTA w sprawie
uruchomienia zakładu przetwórstwa ryb w Krzywaniu.

OŚWIATA

1. W związku z planowaną reorganizacją szkół na terenie Gminy Dębnica Kaszubska  odbyły się
następujące spotkania z Radami Pedagogicznymi i rodzicami uczniów:

1) Gimnazjum im. Czesława Miłosza w Dębnicy Kaszubskiej,
2) Szkoły  Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Dębnicy Kaszubskiej,
3) Szkoły  Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Gogolewie,
4) Szkoły  Podstawowej im. Leśników Polskich w Motarzynie.

2. Spotkałam sie z rodzicami dzieci przedszkolnych w sprawie dożywiania.
Do tej pory były zawierane dwie umowy: między rodzicami a ajentem dotycząca wsadu do kotła
oraz między gminą a ajentem dotycząca przygotowania posiłków, bez zastosowania procedury
zamówień  publicznych.  Od  1  marca  2015  r.  funkcjonuje  jedna  umowa  na  dożywianie,  której
stronami są: gmina reprezentowana przez dyrektora szkoły oraz ajent. Na chwile obecną celem
zapewnienia ciągłości świadczonej usługi nie odbyło się postępowanie przetargowe. Od nowego
roku szkolnego 2015/2016 na powyższą usługę zgodnie z przepisami prawa zostanie ogłoszony
przetarg.

Powyższe  zasady  finansowania  zostaną  wprowadzone  w  oddziałach  przedszkolnych  
i szkołach podstawowych na terenie gminy.

                                                                                                                      Wójt Gminy
                                                                                                                  /-/Iwona Warkocka
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